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PRACE MIĘDZY SESJAMI BURMISTRZA MIŁAKOWA 

26.10.2023 - 30.11.2023 r. 

 

1. Odbyło się uroczyste pasowanie na starszaka w Zespole Szkolno-Przedszkolnym 

im. Jana Pawła II w Miłakowie. 

 

2. Odbyło się wmurowanie kamienia węgielnego pod rozbudowę pawilonu 

przedszkolnego w SOSW w Szymanowie. 

 

3. Uczestniczyłem w Zgromadzeniu Związku Gmin Regionu Ostródzko-Iławskiego 

„Czyste Środowisko” w Ostródzie. 

 

4. Uczestniczyłem w posiedzeniu Zarządu Związku Gmin Warmińsko-Mazurskich             

w Olsztynie. Odbyły się 3 posiedzenia Zarządu. 

 

5. Odbyły się gminne obchody Święta Niepodległości. Z tej okazji w piątek odbył się 

uroczysty apel w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Miłakowie. W piątkowy 

wieczór odbył się  Montaż słowno-muzyczny w Miłakowskim Domu Kultury.                     

W sobotę uczestniczyłem w uroczystej Mszy Świętej w intencji Ojczyzny, po której 

złożyliśmy kwiaty i znicze pod pomnikiem „Za Wolność Ojczyzny i Narodu”. 

 

6. Obchody Święta Niepodległości odbyły się również w Specjalnym Ośrodku 

Szkolno-Wychowawczym w Miłakowie. 

 

7. Z okazji Dnia Pracownika Socjalnego osobiście podziękowałem pracownikom 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Miłakowie za ich trud i codzienny 

wysiłek jaki wkładają w swoją pracę. 

 

8. Mój Zastępca uczestniczył w uroczystej Konferencji podsumowującej Obchody 

Jubileuszu 710-lecia nadania praw miejskich Ornecie. 
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9. Na zaproszenie Koła Gospodyń Wiejskich „Ale Babki w Miłakowie” uczestniczyłem 

w wystawie prac Teresy Chojnackiej pod tytułem „W kręgu wikliny”, która odbyła 

się w Miłakowskim Domu Kultury. Jest to pierwsza taka aktywność KGW. 

 

10. Wraz z Zastępcą uczestniczyłem w Jubileuszu 65-lecia Ruchu Honorowych 

Dawców Krwi oraz XXIV Rejonowego Festiwalu Piosenki Czerwonokrzyskiej w 

Morąskim Domu Kultury. Otrzymałem Medal 65-lecia Honorowych Dawców Krwi 

PCK a mój Zastępca odznakę Honorową PCK. 

 

11. Spotkałem się z kierownikiem projektów Zeto projekt, który koordynuje wdrażanie 

e-usług w Urzędzie Miejskim w Miłakowie. W związku z wdrażaniem 

elektronicznego obiegu dokumentów, jak i nowych modułów systemowych 

spotkałem się z pracownikami Urzędu, aby omówić harmonogram wdrożeń. 

 

12. Spotkałem się z kierownikami jednostek organizacyjnych w sprawie projektu 

budżetu na 2024 rok. 

 

13. Spotkałem się z Prezesem Spółki Safilin w Miłakowie oraz z Dziekanem Wydziału 

Rolniczego i prof. Wydziału Mechanicznego UWM i grupą producencką spod Ełku 

w sprawie wdrażania nowatorskiego projektu hodowli konopii włóknistych. Trwają 

prace przygotowawcze. W tym projekcie ujęta jest również Gmina Miłakowo. 

Podając przykład, foteli kubełkowych w nowym Volvo gdzie uzyskuje się takie 

komponenty.  

 
14. Spotkałem się z ppłk Dariuszem Szorc Szefem Wojskowego Centrum Rekrutacji 

w Ostródzie w sprawie możliwości i zasad utworzenia wirtualnej strzelnicy. 

 
15. Uczestniczyłem w podsumowaniu turnieju tenisa stołowego, który odbył się                       

w świetlicy wiejskiej w Książniku. 

 

16. W terminie od 8 listopada 2023 r. do 21 listopada 2023 r. odbyły się konsultacje 

projektu rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na 2024 

rok. Organizacje pozarządowe miały możliwość zgłaszania swoich opinii, 

wniosków i uwag. Żadnych wniosków, opinii ani uwag nie zgłoszono. 
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17. Podpisaliśmy umowę na zimowe utrzymanie ulic i chodników w Gminie Miłakowo. 

Wykonawcą będzie firma „Roelgato” Robert Udała. 

 
18. Podpisałem porozumienia z gminami Godkowo i Orneta na kontynuację linii na 

trasie Miłakowo-Orneta przez Stolno, Głodówko, Podągi w ramach Publicznego 

Transportu Zbiorowego. 

 
19. Podpisałem również porozumienie z Gminą Morąg na organizację linii w ramach 

Publicznego Transportu Zbiorowego. 

 
Mamy informację z Urzędu Miejskiego w Morągu, że dotacja została przydzielona 

i od stycznia 2024 roku linia biegnąca przez Boguchwały, której organizatorem jest 

Gmina Morąg, będzie zabierała mieszkańców Boguchwał - linią bezpośrednią do 

Morąga i z powrotem. Linia będzie współfinasowana poprzez Fundusz rozwoju 

przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej ze środków 

Wojewody. 

 

 


